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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

ASSISTENTS

PRESIDENT

Sr. José Marí Olano 

Grup Popular: 

Titulars:

-Sr. José María Martí Molins

-Sra. Adela García Bernal

Suplent

-Sra María del Montesanto Lizano Miguel 

Grup Compromís:

Titular:

-Sr. Andreu Soler i Salvador

Suplent

-Sr. José Martí Maicas

Grupo Socialista: 

Suplent

-Sr. Javier García Rodríguez
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Grupo Vox: 

Titular:

-Sr. Ignacio Genovés Artal

SECRETARIA

Desiré Albors Bru

A la ciutat de València, a les 19,30 hores del dia de la data, es reuneixen, degudament i
prèvia convocatòria, de mode presencial i telemàtic, els membres del Consell que es detallen  dalt
, comptant la presència de la regidora del grup Socialista, Sra. María Pérez Herrero,  la regidora
del grup Compromís, Sra Luisa Notario,   representants d'associacions veïnals, altres entitats i
particulars, per a tractar els assumptes de l'ordre del dia.

En la ciudad de València, a las 19,30 horas del día de la fecha, se reúnen, debidamente y
previa convocatoria, de modo presencial y telemático, los miembros del Consejo que se detallan
arriba , contando la presencia de la regidora del grupo Socialista, Sra. María Pérez Herrero, la
regidora del grupo Compromís, Luisa Notario, representantes de asociaciones vecinales, otras
entidades y particulares, para tratar los asuntos del orden del día.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior, si és el cas.
Lectura y aprobación del acta de la sesión anterior, en su caso.

Previ a l'inici de la sessió es procedix a sol·licitar pel President de la Junta Municipal la
realització d'un minut de silenci, en homenatge i respecte per les víctimes i damnificats de la
DANA., del passat  29 de novembre.

Donada per llegida l'acta de la sessió anterior, i sotmesa a votació s'aprova per unanimitat.

Per Andreu Soler i Salvador s'agraix que s'haja acceptat les seues correccions, i que s'haja
fet constar l'homenatge que es va realitzar a la seua mare

Previo al inicio de la sesión se procede a solicitar por el Presidente de la Junta Municipal 
la realización de un minuto de silencio, en homenaje y respeto por las víctimas y damnificados
de la DANA., del pasado 29 de noviembre.   Dada por leída el acta de la sesión anterior, y
sometida a votación  se aprueba por unanimidad.

Por Andreu Soler Salvador se agradece que se haya aceptado sus correcciones, y que se
haya hecho constar el homenaje que se realizó a su madre

2 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Propostes del grup de treball conjunt.
Propuestas del grupo de trabajo conjunto.

Pel President s'indica que les propostes ja han sigut prèviament debatudes en el grup de
treball, per la qual cosa ja són conegudes i es procedirà a la seua votació

Sotmés a votació s'aprova per unanimitat.

Proposta aprovada:

Reunits a les 17,00 hores del dia de la data, el grup de treball conjunt, per tractar-se d'una
activitat que afecta diversos dels grups existents de la J.M, prèviament convocat a aquest efecte,
decideix elevar les següents propostes:

1.- Realitzar l'activitat de dinamització de comerç local el pròxim dia 14 de desembre de
2024, en lloc del 30 de novembre, dia en què se celebrarà la jornada cultural dedicada a la
malaltia de Parkinson des de dos perspectives: cuidador i persona que rep la cura.".

S'ajorna la dinamització de comerç local atesa la situació DANA, patida a la ciutat de
València, i que es realitzarà en els mercats de Castella, Rojas Clemente i Jerusalem.
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2.- Ampliació dels destinataris dels jocs educatius, a persones de col·lectius de damnificats
per DANA en Poblats del Sud, especialment Forn d’Alcedo per ser de ciutadania afectada, i entre
les de major mal patit, pel que és possible concentrar millor els recursos limitats de la JM

Aquesta activitat es realitzarà amb la col·laboració de l'Agrupació Falles Centre i AV Nou
Moles, i totes aquelles entitats que es vulguen integrar en la realització d'esta.

La data de la celebració de l'activitat es decidirà conjuntament, comtant la participación de
col·lectius destinataris i entitats.

Por el Presidente se indica que las propuestas ya han sido previamente debatidas en el
grupo de trabajo, por lo cual ya son conocidas y se procederá a su votación

Sometido a votación se aprueba por unanimidad.

Propuesta aprobada:

Reunidos en las 17,00 horas del día de la fecha, el grupo de trabajo conjunto, para
tratarse de una actividad que afecta varios de los grupos existentes de la J.M, previamente
convocado a tal efecto, decide elevar las siguientes propuestas:

1.- Realizar la actividad de dinamización de comercio local el próximo día 14 de
diciembre de 2024, en lugar del 30 de noviembre, día en que se celebrará la jornada cultural
dedicada en la enfermedad de Parkinson desde dos perspectivas: cuidador y persona que recibe
la cura.".

Se aplaza la dinamización de comercio local atendida la situación DANA, sufrida en la
ciudad de València, y que se realizará en los mercados de Castilla, Rojas Clemente y Jerusalén.

2.- Ampliación de los destinatarios de los juegos educativos, a personas de colectivos de
damnificados por *DANA en Poblados del Sur, especialmente Forn d'Alcedo para ser de
ciudadanía afectada, y entre las de mayor mal sufrido, por el que es posible concentrar mejor los
recursos limitados de la JM

Esta actividad se realizará con la colaboración de la Agrupación Fallas Centro y AVV
Nou Moles, y todas aquellas entidades que se quieran integrar en la realización de esta.

La fecha de la celebración de la actividad se decidirá conjuntamente, contando con la
participación de colectivos destinatarios y entidades.
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3 RESULTAT / : NO APROVAT / RESULTADO NO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 32
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel grup municipal Compromís respecte a la falta de maquinària en el
poliesportiu Nou Moles.
Moción presentada por el grup municipal Compromís respecto a la falta de maquinaria en el
polideportivo Nou Moles.

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Mancança de maquinària al poliesportiu de Nou Moles

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL NIEVES GRAU MARTÍNEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

El passat dia 21 d’octubre va ser inaugurat el denominat Poliesportiu de NOU MOLES,
fita aquesta que coincidí, aproximadament, amb l’anunci del tancament temporal, per reforma, de
durada prevista sobre any i mig, del poliesportiu de LA PETXINA.

Del recent inaugurat poliesportiu de NOU MOLES ja ens han arribat queixes de diverses
deficiències en vestuaris i dutxes, peró esperant que la actual concessionària faça les reparacions
adients, passarem a exposar una situació que ens pareix mes preocupant i que probablement
s’agreujarà, precisament pel tancament del poliesportiu de LA PETXINA, que hem citat
anteriorment.

Segons els usuaris que ens han fet arribar les queixes, s’estan produint cues en espera de la
utilització de les diferents maquines d’exercicis de les que disposa el centre. Pel nombre
d’usuaris actuals i prevenint els que es traslladen del centre que ha entrat en reformes, pareixen
clarament insuficients les màquines de les que disposa el centre, 3 el·líptiques, 5 bicicletes
estàtiques, 4 cintes de caminar/córrer, a més d’un espai per a musculació amb aparells clarament
insuficients.

Per tot l’exposat anteriorment i amb el fi d’evitar les cues que provoquen interrupcions de
les rutines esportives dels usuaris…

Des del Grup Municipal COMPROMIS presentem la següent proposta d’acord:

UNICA: Augmentar la dotació de màquines i aparells d’exercicis del poliesportiu de NOU
MOLES de la forma menys costosa possible, amb el trasllat temporal des del Poliesportiu de
PETXINA de les màquines i aparells necessaris, que després es retornarien al lloc anterior i es
dotaria per compra la maquinària necessària pel poliesportiu de NOU MOLES.

Pel vocal de la Junta , Josep Martí, del Grup Compromís es defensa la moció amb els
arguments ja reflectits en aquesta, que llig, i afig que seria un benefici per a la ciutadania ja que a
vegades hi ha dones esperant per a fer ús de les màquines.
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Pel President se cedeix la paraula al portaveu del Partit Popular, José María Martí
Molinsç"El poliesportiu de Nou Moles es va començar a projectar en 2011, fa tretze anys. En els
8 anys de govern d'esquerres, el PSPV i Compromís no van ser capaços ni de reactivar les obres
del poliesportiu, ni de donar eixida a la instal·lació, ni resposta a les demandes dels veïns. No
obstant això, en tot just 16 mesos de mandat, el nou govern local -amb MªJosé Catalá com a
alcaldessa- ha desbloquejat la situació administrativa, finalitzant les obres i convertint en realitat
una reivindicació històrica del veïnat que s'allargava ja 13 anys.

El mes d'octubre passat el poliesportiu de Nou Moles va obrir les seues portes després de
més d'una dècada d'espera, amb un gran acolliment per part dels veïns,que reclamaven des de feia
anys un complex esportiu per a eixa zona

L'actual distribució i dimensions de les sales del Poliesportiu de Nou Moles ve, per tant, establida
des que es va començar a projectar el compleix sportiu per al barri l'any 2011.

Les sales, en data de hui, ja estan dotades amb tota la maquinària tècnica i l'equipament
d'exercicis suficients per a garantir la pràctica esportiva en les instalacions del complex.
Augmentar la dotació de les màquines i emplaçar-les en less sales del complex resulta, per tant,
inviable perquè no hi ha més espai disponible i no es compliria la normativa de seguretat, per la
qual cosa el sentit del vot serà que No.

Pren la paraula el vocal del Grup Compromís, Pep Martí.que recorda que el poliesportiu es
va executar principalment en l'anterior legislatura , per la qual cosa el poliesportiu el van fer ells,
la primera pedra la va posar l'Alcadesa Rita Barberá, però les parteix d'execució més important la
van fer ells, que, que consideren que es podrien esmenar les deficiències i al seu torn utilitzar les
màquines de l'esportiu La Petxina, actualment tancat.(hi ha una part inaudible per mal
funcionament del micro)

Després del debat se sotmet a votació

Votació

vots a favor. 3 ( 1 PSOE, 2 Compromis)

vots en contra 4 ( 3PP 1 VOX)

abstencions 0

Queda rebutjada la moció

Por el vocal de la Junta , Josep Martí, del grup Compromís se defiende la moción con los
argumentos ya reflejados en la misma, que lee, y añade que sería un beneficio para la ciudania
puesto que en ocasiones hay mujeres esperando para  hacer uso de las máquinas.

Por el Presidente se cede la palabra al portavoz del Partido Popular, José María Martí
Molins  
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"El polideportivo de Nou Moles se comenzó a proyectar en 2011, hace trece años. En los 8
años de gobierno de izquierdas, el PSPV y Compromís no fueron capaces ni de reactivar las
obras del polideportivo, ni de dar salida a la instalación, ni respuesta a las demandas de los
vecinos.   Sin embargo, en apenas 16 meses de mandato, el nuevo gobierno local -con MªJosé
Catalá como alcaldesa- ha desbloqueado la situación administrativa, finalizando las obras y
convirtiendo en realidad una reivindicación histórica del vecindario que se alargaba ya 13
años. 

 El pasado mes de octubre el polideportivo de Nou Moles abrió sus puertas después de
más de una década de espera, con una gran acogida por parte de los vecinos,que reclamaban
desde hacía años un complejo deportivo para esa zona. 

 La actual distribución y dimensiones de las salas del Polideportivo de Nou Moles viene,
por tanto, establecida desde que se comenzó a proyectar el complejo deportivo para el barrio en
el año 2011. 

  Las salas, a fecha de hoy, ya están dotadas con toda la maquinaria técnica y el
equipamiento de ejercicios suficientes para garantizar la práctica deportiva en lasinstalaciones
del complejo. Aumentar la dotación de las máquinas y emplazarlas enlas salas del complejo
resulta, por tanto, inviable porque no hay más espacio disponible y no se cumpliría la normativa
de seguridad, por lo que el sentido del voto va a ser que No.

Toma la palabra el vocal del Grup Compromís, Pep Martí.que recuerda que el
polideportivo se ejecutó principalmente en la anterior legislatura , por lo que el polideportivo lo
hicieron ellos, la primera piedra la puso la Alcadesa Rita Barberá pero las parte de ejecución
más importante la hicieron ellos, que considerán que se podrían subsanar las deficiencias y a su
vez utilizar las máquinas del deportivo La Petxina, actualmente cerrado.(hay una parte inaudible
por mal funcionamiento del micro)

Tras el debate se somete a votación.

Votación

votos a favor. 3 ( 1 PSOE, 2 Compromis)

votos en contra 4( 3PP 1 VOX)

abstenciones 0

Queda rechazada la moción  
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4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 33
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel grup municipal Compromís respecte al reforç del transport públic de les
primeres línies de l'EMT en els barris de l'àmbit de la Junta de Districte d'Abastos per a millorar
la mobilitat de la ciutat després de les conseqüències de la DANA.
Moción presentada por el grup municipal Compromís respecto al refuerzo del transporte
público de las primeras líneas de la EMT en los barrios del ámbito de la Junta de Distrito
d'Abastos para mejorar la movilidad de la ciudad tras las consecuencias de la DANA.

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE:  Reforç del transport públic de les principals línies l’EMT als barris de
l’àmbit de la Junta de Districte d’Abastos per a millorar la mobilitat en la ciutat arran les
conseqüències de la DANA

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL NIEVES GRAU MARTÍNEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

El dia 29 d’octubre va tindre lloc una de les majors catàstrofes de la nostra història.
Centenars de persones han perdut la vida a diferents pobles i ciutats de València a causa de la
crescuda del Barranc del Poio i el riu Magre.

Els danys materials per a milers de persones que habiten vora la rambla del Poio i del riu
Magre són incalculables. Vivendes i comerços destruïts, vehicles sinistrats, carreteres
impracticables, sistemes energètics caiguts, clavegueres bloquejades i cobertura mòbil
inhabilitada en molts punts són alguns exemples.

És un consens unànime que la resposta immediata a la emergència tampoc no s’ha adaptat
a les necessitats de les víctimes, supervivents afectats, voluntaris i voluntàries i serveis
d’emergència.

Front els intents de determinats grupuscles interessats en fer de l’acció política un
problema, des de Compromís seguim reivindicant la bona política. Aquella pro positiva, crítica,
autocrítica i que està en contacte permanent amb els problemes de la ciutadania per donar
resposta a les seues necessitats. Una política que actua sobre la immediatesa, però també amb
vista al mitjà i al llarg termini.

El poble salva al poble, sí, però no només. Les institucions responsables, ben
administrades, correctament coordinades i que compten amb els recursos necessaris també tenen
capacitat de salvar al poble, de protegir-lo i de de pal·liar les seues necessitats.

En este sentit, des de Compromís hem elaborat un paquet de mesures que van des de
l’acció de resposta immediata a les persones afectades per la DANA, a la resposta a mitjà i llarg
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termini de les conseqüències que s’hi derivaran d’esta tragèdia de manera indirecta a tota la
ciutadania de la nostra ciutat.

En concret, els valencians i valencianes estem patint un efecte negatiu directe en la
mobilitat urbana. No sols patim embussos diaris en les principals vies d’entrada a la ciutat de
València, sinó que la mobilitat interurbana, canalitzada principalment a través de la xarxa de
transport públic de l’EMT, està resultant greument afectada. La paralització provisional del
funcionament del metro i la falta de mesures extraordinàries de reforç en el cas dels autobusos
municipals està tenint una especial incidència en els barris integrants de la Junta de districte
d’Abastos.

El govern municipal té l’obligació de prendre totes les mesures necessàries per a
minimitzar les greus conseqüències negatives que la catàstrofe de la DANA està provocant en la
ciutat i per tal de garantir que els veïns i veïnes dels nostres barris tinguen una alternativa de
mobilitat adequada i suficient en el seu dia a dia. No obstant això, els districtes que conformen la
Junta d’Abastos estan patint un funcionament del transport públic de l’EMT totalment saturat en
molts moments del dia, amb autobusos plens i complets, impedint a la ciutadania fer front a les
seues necessitats diàries a nivell laboral, econòmic i social.

Plantejat este context general, tenint en compte que s'ha fet algun anunci en eixe sentit,
però considerant que les mesures anunciades són insuficients, i en coherència amb allò ací
expressat, des de Compromís presentem les següents mesures en matèria de mobilitat,
accessibilitat i transport

Que el Govern Municipal duga a terme un pla extraordinari de reforç, amb contractació
extraordinàries de personal, de les línies de l’EMT que connecten els Districtes.

El President cedix la paraula al portaveu del Grup Compromís, Andreu Soler i Salvador
que procedeix a llegir la moció presentada

Llegida la mateixa el President dona la paraula a la vocal del Partit Popular, Adela García,
que, prèviament, de l'inici del Consell, ha plantejat una moció alternativa

"La DANA que va afectar a València el 29 d'octubre va generar un impacte significatiu en
la mobilitat urbana i interurbana, interrompent els serveis ferroviaris d'FGV i RENFE, que
canalitzen els majors fluxos de transport. S'estima que substituir estos servicis requeriria al
voltant de 1.000 autobusos estàndard, destacant-se la desproporció de recursos necessaris
respecte als disponibles.

En este context, EMT València va assumir un paper central en la mobilitat intraurbana,
centrant-se en les zones més afectades com les pedanies del sud (Castellar-l’Oliveral, Forn
d’Alcedo i La Torre) i municipis com Sedaví i Alfafar. En estes àrees, els residents, en perdre
vehicles privats o alternatives ferroviàries, van dependre exclusivament del transport públic
col·lectiu. L'EMT va reforçar línies clau (9, 10, 16, 26, 27, 32, 62, 63, 64, 70, 92, 93 i 99), va
implementar llançadores temporals i va contractar 50 nous conductors per a atendre la creixent
demanda, malgrat comptar amb la mateixa flota d'autobusos que fa 20 anys.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 l
LA

g
 +

Pn
6
 A

p
u
s 

h
I9

r 
T
T
0
m

 U
D

M
i 
e5

s=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A DE JUNTA MPAL DISTRICTE - JUNTA MUNICIPAL
D'ABASTOS

FRANCISCA DESIREE ALBORS BRU 30/01/2025 ACCVCA-120 11713449105618551127
5428000871446137719

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 2 DE
DESEMBRE DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 2 DE DICIEMBRE DE 2024

10

L'EMT manté un pla d'inversions per a 2024-2028, que permetrà modernitzar la flota amb
un 91% de vehicles elèctrics o híbrids i augmentar la capacitat amb 527 autobusos, incloent-hi un
44% més d'autobusos articulats. En paral·lel, realitza un seguiment continu per a ajustar el servici
segons la demanda i condicions de cada jornada, prioritzant les necessitats en les zones més
afectades per lo que se presenta la moció alternativa.

Moció Alternativa Partit Popular.

"Agrair l'enorme esforç realitzat per la plantilla d'EMT València pel compromís, solidaritat
i professionalitat demostrades per a, en aquestes circumstàncies tan adverses, haver-se constituït
com la columna vertebral de la mobilitat a la ciutat de València, les seues pedanies i part de la
seua àrea metropolitana, minimitzant les conseqüències que la falta d'altres operadors de
transport ha causat, així com instar EMT a seguir vigilants de l'evolució de la mobilitat per a
continuar adaptant i reforçant el seu servei en funció de les circumstàncies de cada moment. "
Moltes gràcies.

A continuació el President cedix la paraula al portaveu del Grup Socialista, Javier García
 que exposa el següent argument junt a una nova moció alternativa:Rodríguez,

"Des del partit socialista entenem que la mobilitat i el transport publique és una prioritat
per a la ciutat, no obstant això entenem també que en aquest moment tan trist i extraordinari els
recurs han de concentrar-se en els principals pobles afectats, La Torre, Forn Alcedo, Castellar.
Són els nostres pobles del Sud, els que estan passant moments difícils, els que han perdut els
vehicles, i on creiem que l'Ajuntament ha de fer un esforç molt superior al que està fent,per a
garantir la seua mobilitat.

Com a partit ja hem traslladat que l'EMT hauria de fer un major esforç del qual s'ha fet i
l'EMT hauria de treballar per a aconseguir una major oferta de transport per a fer front a
l'augment de la demanda, i si amb mitjans propis no és possible, amb recursos externs al més
prompte possible, per això ens agradaria que aquesta moció s'aprovarà

Moció alternativa grup socialista:"Que el govern municipal duga a terme un pla de reforç
extraordinari de l'EMT, ampliant les freqüències i serveis als pobles que s'han vist més afectats
per la DANA, i en el conjunt de la xarxa que s'ha vist afectada per la falta de mitjans alternatius."

El President oferix un temps de recés davant la nova moció alternativa plantejada perquè es
puga reconsiderar el sentit del vot.

El President cedix la paraula la paraula al portaveu del Grup Compromís que manifesta:

" Ens sumem a la moció alternativa presentada pel Grup Socialista, alhora que agraïm,
evidentment l'esforç dels conductors de l'EMT. Hem llegit en premsa que estan sotmesos a un
gran estrés i renunciant a les seues vacances, sense ells no s'haguera sostingut la mobilitat en
aquesta ciutat, s'han contractat nous conductors per a suplir els que estan de baixa, i alguns d'ells
que viuen en les zones afectades, evidentment ens sumem a l'esforç dels treballadors".
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A continuació pren la paraula la vocal del grup Popular, Adela García Bernal, que entrega
a Secretaria un document que arreplega els reforços realitzats per l'EMT, i que prega s'adjunta a
l'acta, per a una major transparència i informació sobre la gestió de l'Ajuntament de València, ja
que ha fet un resum.

Pel President s'indica que és informació estadística i explicativa de l'exposat.

Pel President s'aclarix que es procedeix a votar primer la moció alternativa del Partit
Popular, i a continuació les altres dos mocions, l'alternativa del Grup Socialista i la proposta
inicialment pel Grup Compromís , però si s'aprova la primera votada, ja no procedeix votar la
resta.

Se sotmet a votació en primer lloc la moció alternativa del Partit Popular

Resultat de la votació moció alternativa PP

vots en contra 3 ( 1 PSOE, 2 Compromis)

vots a favor 4( 3PP 1 VOX

abstencions 0

Queda aprovada la moció alternativa del PP que diu els següent:

"Agrair l'enorme esforç realitzat per la plantilla d'EMT València pel compromís, solidaritat
i professionalitat demostrades per a, en aquestes circumstàncies tan adverses, haver-se constituït
com la columna vertebral de la mobilitat a la ciutat de València, les seues pedanies i part de la
seua àrea metropolitana, minimitzant les conseqüències que la falta d'altres operadors de
transport ha causat, així com instar EMT a seguir vigilants de l'evolució de la mobilitat per a
continuar adaptant i reforçant el seu servei en funció de les circumstàncies de cada moment."

El Presidente cede la palabra al portavoz del Grupo Compromís, Andreu Soler i Salvador
que procede a leer la moción presentada.

Leída la misma el Presidente da la palabra a la vocal del Partido Popular, Adela García,
que, previamente, del inicio del Consejo, ha planteado una moción alternativa

Moción alternativa Grupo Popular

"La DANA que afectó en València el 29 de octubre generó un impacto significativo en la
movilidad urbana e interurbana, interrumpiendo los servicios ferroviarios de FGV y RENFE, que
canalizan los mayores flujos de transporte. Se estima que sustituir estos servicios requeriría
alrededor de 1.000 autobuses estándares, destacándose la desproporción de recursos necesarios
respecto a los disponibles.

En este contexto, EMT València asumió un papel central en la movilidad intraurbana,
centrándose en las zonas más afectadas como las pedanías del sur (Castellar-L'Oliveral, Forn de
Alcedo y La Torre) y municipios como Sedaví y Alfafar. En estas áreas, los residentes, al perder
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vehículos privados o alternativas ferroviarias, dependieron exclusivamente del transporte público
colectivo. La EMT reforzó líneas clave (9, 10, 16, 26, 27, 32, 62, 63, 64, 70, 92, 93 y 99),
implementó lanzadoras temporales y contrató 50 nuevos conductores para atender la creciente
demanda, a pesar de contar con la misma flota de autobuses que hace 20 años.

La EMT mantiene un plan de inversiones para 2024-2028, que permitirá modernizar la
flota con un 91% de vehículos eléctricos o híbridos y aumentar la capacidad con 527 autobuses,
incluyendo un 44% más de autobuses articulados. En paralelo, realiza un seguimiento continuo
para ajustar el servicio según la demanda y condiciones de cada jornada, priorizando las
necesidades en las zonas más afectadas por lo que se presenta la moción alternativa.

"Agradecer el enorme esfuerzo realizado por la plantilla de EMT València por el
compromiso, solidaridad y profesionalidad demostradas para, en estas circunstancias tan
adversas, haberse constituido como la columna vertebral de la movilidad en la ciudad de
València, sus pedanías y parte de su área metropolitana, minimizando las consecuencias que la
falta otros operadores de transporte ha causado, así como instar EMT a seguir vigilantes de la
evolución de la movilidad para continuar adaptando y reforzando su servicio en función de las
circunstancias de cada momento. " Muchas gracias.

A continuación el Presidente cede la palabra al portavoz del Grupo Socialista, Javier
que expone el siguiente argumento en una nueva moción alternativa:García Rodríguez, 

"Desde el partido socialista entendemos que la movilidad y el transporte publico es una prioridad
para la ciudad, sin embargo entendemos también que en este momento tan triste y extraordinario
los recurso tienen que concentrarse en los principales pueblos afectados, La Torre, Forn *Alcedo,
Castellar. Son nuestros pueblos del Sur, los que están pasando momentos difíciles, los que han
perdido los vehículos, y dónde creemos que el Ayuntamiento tiene que hacer un esfuerzo muy

Como partido ya hemos trasladado que la EMT tendría que hacer un mayor esfuerzo del
cual se ha hecho y la EMT tendría que trabajar para conseguir una mayor oferta de transporte
para hacer frente al aumento de la demanda, y si con medios propios no es posible, con recursos
externos lo antes posible, por eso nos gustaría que esta moción se aprobará

Moción alternativa grupo socialista:

"Que el gobierno municipal lleve a cabo un plan de refuerzo extraordinario de la EMT,
ampliando las frecuencias y servicios en los pueblos que se han visto más afectados por la
*DANA, y en el conjunto de la red que se ha visto afectada por la falta de medios alternativos."

El Presidente ofrece un tiempo de receso ante la nueva moción alternativa planteada
porque se pueda reconsiderar el sentido del voto.

El Presidente cede la palabra al portavoz del Grupo Compromís que manifiesta:

"Nos sumamos a la moción alternativa presentada por el Grupo Socialista, a la vez que
agradecemos, evidentemente el esfuerzo de los conductores de la EMT. Hemos leído en prensa
que están sometidos a un gran estrés y han renunciado a sus vacaciones, sin ellos no se hubiera
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sostenido la movilidad en esta ciudad, se han contratado nuevos conductores para suplir los que
están de baja, y algunos de ellos que viven en las zonas afectadas, evidentemente nos sumamos al
esfuerzo de los trabajadores".

A continuación toma la palabra la vocal del grupo Popular, Adela García Bernal, que
entrega a Secretaría un documento que recoge los refuerzos realizados por la EMT, y que ruega
se adjunta al acta, para una mayor transparencia e información sobre la gestión del Ayuntamiento
de València, puesto que ha hecho un resumen

Por el Presidente se indica que es información estadística y explicativa del expuesto.

Por el Presidente se aclara que se procede a votar primero la moción alternativa del Partido
Popular, y a continuación las otras dos mociones, la alternativa del Grupo Socialista y la
propuesta inicialmente por el Grup Compromís, pero si se aprueba la primera votada, ya no
procede votar el resto.

Se somete a votación en primer lugar la moción alternativa del Partido Popular

Resultado de la votación moción alternativa PP :

votos en contra 3 ( 1 PSOE, 2 Compromis)

votos a favor 4( 3PP 1 VOX

abstenciones 0

Queda aprobada la moción alternativa del PP que dice los siguiente:

"Agradecer el enorme esfuerzo realizado por la plantilla de EMT València por el
compromiso, solidaridad y profesionalidad demostradas para, en estas circunstancias tan
adversas, haberse constituido como la columna vertebral de la movilidad en la ciudad de
València, sus pedanías y parte de su área metropolitana, minimizando las consecuencias que la
falta otros operadores de transporte ha causado, así como instar EMT a seguir vigilantes de la
evolución de la movilidad para continuar adaptando y reforzando su servicio en función de las
circunstancias de cada momento."

 

5 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 31
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup municipal Compromís sobre el Complex Esportiu - Cultural La
Petxina.
Pregunta presentada por el grup municipal Compromís sobre el Complejo Deportivo - Cultural
La Petxina.
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN
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MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Complex Esportiu-Cultural la Petxina

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL JOSÉ MARTÍ MAICAS, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

Des de fa més d’un mes està tancat el gimnàs i la piscina del Complex Esportiu-Cultural
La Petxina, segons el cartell de la porta, per unes obres que van a realitzar-se però que sembla
que encara ni han començat.

És per tot això que el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

Podrien indicar-nos quan està previst que comencen les obres, quin és el termini
d’execució i quan està previst que estiguen de nou obertes al públic les instal·lacions
esmentades?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

ROCIO GIL UNCIO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ D'ESPORTS

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL JOSÉ MARTÍ MAICAS, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA
D’ABASTOS

Des de fa més d’un mes està tancat el gimnàs i la piscina del Complex Esportiu-Cultural
La Petxina, segons el cartell de la porta, per unes obres que van a realitzar-se però que sembla
que encara ni han començat. És per tot això que el Grup Municipal Compromís formula la
següent pregunta: 
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Podrien indicar-nos quan està previst que comencen les obres, quin és el termini
d’execució i quan està previst que estiguen de nou obertes al públic les instal·lacions
esmentades?

 

Les obres del sostre de la piscina ja han començat, posteriorment es realitzarà un projecte
d'eficiència energètica i a continuació s'escometran les enginyeries necessàries.

6 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 30
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup municipal Compromís sobre l'edifici Antic Mercat d'Abastos.
Pregunta presentada por el grup municipal Compromís sobre el edificio Antiguo Mercado
d'Abastos.
DIRIGIDA A:
C2302-REC.HUMANOS-CENTR.TÉC-CONTRATACIÓ-PARTICIP-ACC.VEC

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: edifici antic mercat d’Abastos

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL JOSÉ MARTÍ MAICAS, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

En el mandat passat es va impulsar un projecte de revisió, valoració i reparació de l’edifici
del Mercat d’Abastos. El Servici d’Arquitectura i Servicis Centrals Tècnics va realitzar en primer
lloc l’anàlisi tècnic sobre el seu estat i es va iniciar una primera fase per millorar les zones
comuns i façana.

És per tot això que el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

En quina situació es troba esta intervenció i quina és la fulla de ruta per continuar millorant
l’edifici i el seu voltant?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»
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En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

MARIA JULIA CLIMENT MONZO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS CENTRALS TÈCNICS

ASSUMPTE: EDIFICI ANTIC MERCAT D'ABASTOS

La contractació de les obres de rehabilitació del Complex de Proveïments es troba en les
seues últimes fases de licitació, amb un pressupost d'1.794.667'95€ i un termini d'execució de 12
mesos. 

ASUNTO: EDIFICIO ANTIGUO MERCADO DE ABASTOS 

La contratación de las obras de rehabilitación del Complejo de Abastos se encuentra en sus
últimas fases de licitación, con un presupuesto de 1.794.667'95€ y un plazo de ejecución de 12
meses. 

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 29
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup municipal Compromís sobre jornada Cultural Junta de Districte.
Pregunta presentada por el grup municipal Compromís sobre jornada Cultural Junta de
Distrito.
DIRIGIDA A:
C2302-REC.HUMANOS-CENTR.TÉC-CONTRATACIÓ-PARTICIP-ACC.VEC

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Jornada Cultural Junta de Districte

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL EVA CARRIÓN RODRÍGUEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

En Abastos tenim un important i actiu teixit associatiu, amb entitats veïnals, societats
musicals, falles, associacions que treballen en l’àmbit social i assistencial o en la intervenció
comunitària, culturals, esportives i moltes altres. Des del consens dels grups de treball i els vocals
de tots els grups polítics va sorgir la iniciativa d’organitzar la setmana cultural #AbastosConviu,
una jornada de trobada que va servir per dinamitzar el comerç de barri, així com sensibilitzar i
conscienciar sobre diferents aspectes socials.

És per això que el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:
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Per quina raó no s’ha tornat a organitzar esta jornada cultural des de la Junta de Districte?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

MARIA JULIA CLIMENT MONZO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

ASSUMPTE: JORNADA CULTURAL JUNTA DE DISTRITE ABASTOS 

Consultades les activitats culturals aprovades en el Consell de Districte, en lloc d'una
jornada cultural es realitzen diverses jornades, tallers i xarrades culturals, com s'ha relacionat en
contestació a la iniciativa 27 

Consultadas las actividades culturales aprobadas en el Consejo de Distrito, en lugar de una
jornada cultural se realizan diversas jornadas, talleres y charlas culturales, como se ha
relacionado en contestación a la iniciativa 27 

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 28
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup Municipal Compromís sobre els Grups de Treball de la Junta de
Districte.
Pregunta presentada por el grup Municipal Compromís sobre los Grupos de Trabajo de la
Junta de Distrito.
DIRIGIDA A:
C2302-REC.HUMANOS-CENTR.TÉC-CONTRATACIÓ-PARTICIP-ACC.VEC

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Grups de Treball de la Junta de Districte

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL EVA CARRIÓN RODRÍGUEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS
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Des de l’aprovació del pressupost de la Junta de Districte, a principis del pressent any, han
sigut molt poques les convocatòries dels grups de treball.

És per això que, des del Grup Municipal Compromís formulem la següent pregunta:

Quin és el motiu de l’escassa freqüència i quantitat de reunions dels grups de treball de la
Junta Municipal d'Abastos? I per quin motiu aquestes reunions es fan sempre conjuntament en
lloc de convocar-se per separat per temàtiques?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

MARIA JULIA CLIMENT MONZO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

ASSUMPTE GRUPS DE TREBALL DE LA JUNTA MUNICIPAL 

Els Grups de treball es convoquen a instàncies de les persones que els coordinen, als qui
corresponen les funcions d'impuls i direcció de les activitats, segons establix l'article 69 del
Reglament de Govern i Administració de l'Ajuntament de València.

ASUNTO GRUPOS DE TRABAJO DE LA JUNTA MUNICIPAL 

Los Grupos de trabajo se convocan a instancia de las personas que los coordinan, a quienes
corresponden las funciones de impulso y dirección de las actividades, según establece el artículo
69 del Reglamento de Gobierno y Administración del Ayuntamiento de Valencia 

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 27
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup municipal Compromís sobre el pressupost de la Junta de Districte.
Pregunta presentada por el grup municipal Compromís sobre el presupuesto de la Junta de
Distrito.
DIRIGIDA A:
C2302-REC.HUMANOS-CENTR.TÉC-CONTRATACIÓ-PARTICIP-ACC.VEC
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GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Pressupost de la Junta de Districte

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL NIEVES GRAU MARTÍNEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

A principis del mes de desembre finalitza el termini per poder executar el pressupost de
l’any 2024.

És per això que el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

Quin és l’estat d’execució a data de hui de les activitats previstes i aprovades per a 2024 en
la Junta Municipal d'Abastos? Hi ha actuacions previstes per a 2024 que finalment no es duran a
terme? En cas afirmatiu, quines són i per quin motiu no es van a realitzar?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

MARIA JULIA CLIMENT MONZO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

ASSUMPTE: PRESSUPOST DE LA JUNTA DE DISTRICTE D'ABASTOS 

S'adjunta la relació d'activitats aprovades en el Consell de Districte de la Junta Municipal
de Districte d'Abastos , on s'han remarcat les activitats realitzades i qualsevol incidència, a data
25 de novembre de 2024..

Així mateix es reitera que tota la informació de la contractació realitzada amb la finalitat
d'executar les activitats aprovades es troba en la web municipal.
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##ANEXO-2082839##

JUNTA:  JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS 2024 

PRESUPUESTO JUNTA EJERCICIO 2024: 21.789,00 €   

 

FECHA CONSEJO DE DISTRITO: 20 DE FEBRERO DE 2024  

GRUPO DE TRABAJO TITULO DE LA ACTIVIDAD CULTURAL 
FECHA 

REALIZACIÓN 

PRESUPUESTO 

PREVISTO 

GASTO 

EJECUTADO  

CULTURA 
CONCURSO DE BELENES Y TRASLADO 

JURADO 
DICIEMBRE 6.200,00 €         6.200,00 € 

 

CULTURA/FAMILIA TALLER DE BELENES / BUZÓN REYES DICIEMBRE 0,00 € 300,00 € 
 

URBANISMO/BIENESTAR 

SOCIAL/FAMILIA 

PRESENTACIÓN  VÍDEO BARRI DE 

L'AGULLA  
NOVIEMBRE 0,00 €   

 

CULTURA 
Entrega ninots indultados a las fallas sector 

La Roqueta-Arrancapins 

14 Y 15 DE 

MARZO 2024 
0,00 € 0,00 € 

 

BIENESTAR SOCIAL / 

CULTURA/ COMERCIO 

/FAMILIA 

PREMIOS + GALA ENTREGA PREMIOS 17/06/2024 5.000,00 € 4.726,80 € 
 

COMERCIO / FAMILIA/ 

EMPLEO 
DINAMIZACIÓN COMERCIAL DICIEMBRE 7.289,00 € 7.279,24 € 

 

  

Jornada sobre la enfermedad de Parkinson 

30/11/2024 0,00 €   
 

  

charla colaboración jardinería / S. jardinería 

Aplazada a 1ºT 

2025 
0,00 €   

 

  

charla seguridad / policía local  

Aplazada a 1ºT 

2025 
0,00 €   

 

  

charla alimentación responsable /sanidad 

Aplazada a 1ºT 

2025 
0,00 €   

 

  

charla apoyo psicológico mayores 

Aplazada a 1ºT 

2025 
0,00 €   

 

CULTURA 

Visita itinerario de Belenes 

A partir del 

1/12/2024 
0,00 €   

BIENESTAR SOCIAL / 

FAMILIA 
ENTREGA JUGUETES 

DICIEMBRE 3.300,00 € 3.295,05 € 
 

TOTAL EJECUTADO 
       21.801,09 

€   

           
 

     
 

NOTA: LAS CHARLAS SE APLAZAN POR LA DANA AL PRIMER TRIMESTRE 

DE 2025 
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ASUNTO: PRESUPUESTOS DE LA JUNTA DE DISTRITO DE ABASTOS 

Se adjunta la relación de actividades aprobadas en el Consejo de Distrito de la Junta
Municipal de Distrito de Abastos, donde se han remarcado las actividades realizadas y cualquier
inc idenc ia ,  a  fecha  25  de  noviembre  de  2024 . .
Así mismo se reitera que toda la información de la contratación realizada con el fin de ejecutar
las actividades aprobadas se encuentra en la web municipal.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000016-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 26
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel grup Municipal Compromís sobre el solar entre el carrer Ciutat de
Mislata i la Senda de San Miguel de Soternes.
Pregunta presentada por el grup Municipal Compromís sobre el solar entre la calle Ciudad de
Mislata y la Senda de San Miguel de Soternes.
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Solar entre carrer ciutat de Mislata i Senda de Sant Miquel de Soternes

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, EL PORTAVEU ANDREU
SOLER I SALVADOR I LA VOCAL NIEVES GRAU MARTÍNEZ, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA D’ABASTOS

A l’altura del número 17 del carrer d’Alcàsser , en un xicotet enclavament entre
l’Avinguda del Cid, el carrer ciutat de Mislata i la Senda de Sant Miquel de Soternes, es troba
una alqueria que era una antiga fàbrica de mobles, enmig d’un solar de més de 6.100 metres
quadrats.

El veïnat porta mesos reclamant que aquest solar s’acondicione i que es rehabilite
l’Alqueria per fer d’ella un centre socio-cultural per al veïnat del barri.

És per això que el Grup Municipal Compromís formula la següent pregunta:

Quin full de ruta està seguint l’Ajuntament de València i quins terminis baralla per dur a
terme l’acondicionament del solar i la rehabilitació de l’Alqueria?
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Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l’Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
COMPROMÍS AL CONSEJO DISTRITO JUNTA MUNICIPAL ABASTOS EL DÍA 2 DE

DICIEMBRE DE 2024

- Según el Plan General de Ordenación Urbana se trata de una parcela calificada como
dotación pública educativa, por lo tanto cualquier actuación sobre dicha parcela depende de la
Consellería de Educación.

-Segons el Pla General d'Ordenació Urbana es tracta d'una parcel·la qualificada com a
dotació pública educativa, per tant qualsevol actuació sobre esta parcel·la depén de la Conselleria
d'Educació.

Pren la Paraula Andreu Soler del  Grup Compromis:

1.- Aquest és un tema recurrent en aquesta JM d’Abastos que no se soluciona. Al carrer de
Jesús, 34 (barri d’Arrancapins) hi ha un solar privat que des de fa molts anys dificulta el pas del
vianants, ja que ni es construeix ni es retranqueja. Voldrírem saber l’evolució històrica d’eixe
solar. És a dir, quan s’enderrocà la finca i es convertí en solar i en quin punt urbanístic està
actualment. Cas que estiga parat, com sembla que està, malgrat un cartell anunciador d’una
constructora, instem a l’Ajuntament a que obligue a la propietat a edificar o almenys a
retranquejar si no pensa construir.

2.- M’agradaria saber què passa amb els precs i qüestions in voce que estem realitzant en
aquesta JM d’Abastos aquesta legislatura. Ja que els realitzem ací oralment, se’n prenen notes,
apareixen a l’acta, però mai en tornem a saber res. Ni es contesten oralment ni per escrit, ni al
moment ni mesos després. En anteriors legislatures crec recordar que si no se sabia la resposta al
moment, almenys es contestaven en l’informe de presidència del següent consell de districte.
Com ara, eixe punt de l’ordre del dia ha desaparegut, queden en l’aire i mai obtenen resposta. No
són meres preguntes retòriques llançades a l’aire, sinó demandes d’informació que requereixen
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d’una resposta o bé precs d’acció. Preguem que se’ns contesten totes les preguntes formulades en
l’últim any i que se’ns informe de l’estat dels precs realitzats, i que a partir d’ara se’ls done
resposta de forma continuada. Gràcies

Pel President s'informa que per motius personals i premsa coneix que l'immoble referenciat
va ser derruït aproximadament l'any 2000, i recentment, en premsa es va anunciar que s'havia
concedit llicència d'obra per a la construcció d'un hotel del grup Sercotel i està previst la reculada
per a ampliar la vorera.

Por el Presidente se informa que por motivos personales y prensa conoce que el inmueble
referenciado fue derruido aproximadamente en el año 2000, y recientemente en prensa se
anunció que se había concedido licencia de obra para la construcción de un hotel del grupo
Sercotel y está previsto el retranqueo para ampliar la acera. 

Informació del Grup Socialista, vocal Javier García Rodríguez

Por el grupo Socialista , su vocal Javier García Rodríguez  informa del motivo por el que
en esta ocasión, excepcionalmente, no ha presentado mociones ni preguntas.

El grupo socialista consideró atendiendo a la situación creada por la DANA  en la Ciudad
de Valencia 2 motivos, principalmente, por el que no era momento de presentar mociones y
preguntas:

1º Es importante concentrar todos los recursos de los que dispone el Ayuntamiento en las
zonas afectadas de la ciudad, Castellar-Oliveral , Horno d'Alcedo, La Torreta y la Albufera
atendiendo a las graves consecuencias sufridas.

2º Son conocedores de que la parte administrativa ha recaído en gran medida en las
Juntas Municipales, que están reforzando los servicios administrativos de las zonas afectadas,
por lo que no querían aumentar la carga administrativa, en solidaridad con la ciudadanía
afectada, y con el fin de que todo el trabajo conlleva  se puede dedicar y concentrar en la zona
afectada, que tanto lo necesita.

 

Pel grup Socialista, el seu vocal Javier García Rodríguez informa del motiu pel qual en
aquesta ocasió, excepcionalment, no ha presentat mocions ni preguntes.

El grup socialista va considerar atenent la situació creada per la DANA a la Ciutat de
València 2 motius, principalment, pel qual no era moment de presentar mocions i preguntes:1r.-
És important concentrar tots els recursos dels quals disposa l'Ajuntament en les zones afectades
de la ciutat, Castellar-Oliveral , Forn d'Alcedo, La Torreta i l'Albufera, ateses les greus
conseqüències patides.

2n.- Són coneixedors que la part administrativa ha recaigut en gran manera en les Juntes
Municipals, que estan reforçant els serveis administratius de les zones afectades, per la qual cosa
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no volien augmentar la càrrega administrativa, en solidaritat amb la ciutadania afectada, i amb la
finalitat que tot el treball comporta es pot dedicar i concentrar en la zona afectada, que tant el
necessita.

 

Associació Veïnal la Roqueta:

.-Millorar accesos imatge del mercat de Jerusalem

.-¿Cuándo se van a a hacer los espacios públicos, los resultantes del estudio PREP(plan de
recuperación de espacio público) que tendrían que haberse publicado en abril de 2024 , en junio
de 2024  participación nos comunicó que pasaba a manos de Urbanismo y ahí sigue.

.-En la Pz Pelayo, se solicita se incremente la presencia policial.

.-Quan es van a a fer els espais públics, els resultants de l'estudi *PREP(pla de recuperació
d'espai públic) que haurien d'haver-se publicat a l'abril de 2024 , al juny de 2024 participació ens
va comunicar que passava a les mans d'Urbanisme i  segueix.

.-En la Pz Pelayo, se sol·licita s'incremente la presència policial

Asociació Veïnal Botànic

Pel President de l'Associació es vol que conste en l'acta el reconeixement i agraïment al
sector ferroviari, especialment de la ciutat de València i de tot el sector que ha treballat amb gran
esforç titànic i celerit

Por el Presidente de la Asociación se quiere que conste en el acta el reconocimiento y
agradecimiento al sector ferroviario, en especial de la ciudad de Valencia  y de todo el sector que
ha trabajado con gran esfuerzo titánico y celeridad.

AVV Nou Moles

.-Sobre el funcionamiento de la Piscina Nou Moles.

  Subsanación de las deficiencias observadas en la citada piscina.

Solicita información sobre la fecha de apertura de la Piscina del complejo La Petxina, ya
que   el asumir los usuarios de la misma, supone una merma de opciones de uso para la
ciudadanía  de la zona de Nou Moles

Por un vecino, que no se identifica, se solicitan cargadores eléctricos de coches, en
Abastos, en el antiguo mercado de Abastos y en otros puntos céntricos del distrito

Solicita mayor presencia policial y que se informe  sobre la actuación en el local ubicado
en Calle Olivereta 40, puesto que las personas que allí acuden diariamente crean graves
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problemas de orden a la ciudadanía, han atacado y amenazado a personas mayores incluso la
vecindad que colabora en la propia asociación, son continuos los desórdenes públicos y
situaciones peligrosas que originan algunas de las personas que acuden a ese centro

La Asociación está a favor de la atención a personas vulnerables, pero esa atención se debe
dar garantizando tanto la atención correcta a quien la solicita y con el máximo respeto a los
vecinos y vecinas de la zona. 

Sobre el funcionament de la Piscina Nou Moles.

Esmena de les deficiències observades en la citada piscina.

Sol·licita informació sobre la data d'obertura de la Piscina del complex La Petxina, ja que
l'assumir els usuaris d'aquesta, suposa un minvament d'opcions d'ús per a la ciutadania de la
zona de Nou MolesPer un veí, que no s'identifica, se sol·liciten carregadors elèctrics de cotxes ,
en Abastos, en l'antic mercat d'Abastos i en altres punts cèntrics del districte.

Sol·licita major presència policial i   i s'informe sobre l'actuació  en el local situat en
Carrer Olivereta 40, ja que les persones que   acudixen diàriament creen greus problemes
d'ordre a la ciutadania, han atacat i amenaçat a persones majors fins i tot el veïnatge que
col·labora en la pròpia associació , són continus els desordres públics i situacions perilloses que
originen algunes de les persones que acudeixen a eixe centre

L'Associació està a favor de l'atenció a persones vulnerables, però eixa atenció s'ha de
donar garantint tant l'atenció correcta a qui la sol·licita i amb el màxim respecte als veïns i
veïnes de la zona. 

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les  20,20h , estenent-se la
present Acta, que signa junt mi la Presidència, de tot això com a secretaria  done fe..

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 20,20 h,
extendiéndose la presente Acta, que firma junto a mí la Presidencia, de todo lo cual como
secretaria doy fe

EL PRESIDENT                                                              LA SECRETARIA


